



Competition Date : 11 July 2018
 比赛日期 : 2018年7月11日(星期三)
 Time : 8.00 am – 7.00 pm
 比赛日期 : 早上8时 – 傍晚7时
 Venue 地点 : Cosmobeauté Asia 2018
 Level 4, Putra World Trade Centre (PWTC),
 41, Jalan Tun Ismail, 50480 Kuala Lumpur, Malaysia.
 (吉隆坡太子贸易中心, 4楼)

Registration Deadline:
15 June 2018

报名截止日期:
2018年6月15日

姓名 Name : _____
 出生日期 Date of Birth : _____ 国籍 Nationality : _____
 电话 Telephone : _____ 电邮 Email : _____
 地址 Address : _____

STUDENT 学生组	PROFESSIONAL 专业组	OPEN 自由组	CATEGORY *Please (✓) tick the category 参加项目 *请打(✓)勾	Registration Fee 报名费		
			INCA EYELASH 睫毛项目	O (RM / USD) 学生	O (RM / USD) 专业	O (RM / USD) 自由组
		—	INCA 1 to 1 Eyelash Extension (Mannequin Head) 1对1睫毛延长术(模特头)	180 / 60	220 / 70	—
—	—		INCA 6D Eyelash Extension (Mannequin Head) 1接6开花技巧(模特头)	—	—	220 / 70
—	—		INCA Speed Paper Eyelash (A4 Paper) 纸上竞速睫毛设计(A4图纸)	—	—	220 / 70
INCA EYELASH (INBOX) 静态				O (RM / USD) 学生	O (RM / USD) 专业	O (RM / USD) 自由组
—	—		INCA Inbox 6D color EyeLash Design (Fake Eyelashes) INCA 静态 6D 彩绘睫毛设计(假睫毛)	—	—	180 / 60
—	—		INCA Creative Eyelash Mix Media (Fake Eyelashes) INCA 创意睫毛艺术设计(假睫毛)	—	—	180 / 60
—	—		INCA Paper Illustration Mix Media (Fake Eyelashes) INCA纸图艺术设计(假睫毛)	—	—	180 / 60
INCA EMBROIDERY 纹绣项目				O (RM / USD) 学生	O (RM / USD) 专业	O (RM / USD) 自由组
—	—		INCA Eyebrow Embroidery (Face Modeling) 纹绣眉(立体脸谱)	—	—	450 / 120
—	—		INCA Eyeliner Embroidery (Face Modeling) 纹绣眼线(立体脸谱)	—	—	450 / 120
—	—		INCA Lip Embroidery (Face Modeling) 纹绣唇(立体脸谱)	—	—	450 / 120
INCA EMBROIDERY (INBOX) 静态纹绣项目				O (RM / USD) 学生	O (RM / USD) 专业	O (RM / USD) 自由组
—	—		INCA 3 in 1 (3D Face Modelling) 三合一(立体脸谱)	—	—	220 / 70
—	—		INCA Single eyebrow Sketch (A4) paper 单眉素描(A4图纸)	—	—	220 / 70
—	—		INCA Eyebrow Eyeliner Lip (3 in 1) 眉眼唇块(三合一)	—	—	220 / 70

*Contestant who participated in 3 Lash/Embroidery categories and has the highest accumulated point will be nominated as Grand Champion. If there are less than 20 participants, the organizer will only present trophy and certificate without cash prize and flight ticket.

*Contestant who participated in 3 INBOX Lash/Embroidery categories and has the highest accumulated point will be nominated as Grand Champion. If there are less than 15 participants, the organizer will only present trophy and certificate without cash prize.

*Contestant who participated in 3 and/or above lash/embroidery categories will receive trophy of skilfulness.

*参加现场3项睫毛/纹绣项目, 最高分数者将获得总冠军。未达20人参赛, 仅分发奖杯和奖状, 不发奖金及机票。

*参加3项静态睫毛/静态项目, 最高分数者将获得总冠军。未达15人参赛, 仅分发奖杯和奖状, 不发奖金。

*报名睫毛/纹绣3项目以上之参赛者, 将颁发“技艺精湛奖杯”。

Division:

- Professionals Selection: With ONE YEAR (and above) working experience (Black T-Shirt).
- Student Selection: Have NOT attended / been AWARDED in any other Lash competition or working for not more than a year in the Lash industry (WHITE T-Shirt).
- All INBOX artwork must be submitted by 8am on that day. Contestant may submit more than 1 (ONE) artwork, however only 1 (ONE) artwork will be chosen as winner for each category.
- Registration will be closed after 15 June 2018
- Each Category must have a minimum of 8-registered contestant. Cancellation of category will occur when there is insufficient contestant, the organizer will announce by 22 June 2018.
- Contestant who join 3 categories and above will entitle to 10% discount.
- Registration fees will not be refunded if contestants are not able to attend after register.
- The organizer has the right to disqualify any contestant who provides false identity / information (division).
- Only USD is acceptable for registration fees payment from non-Malaysian / foreign contestant.

组合:

- 专业组: 超过一年以上的纹绣工作经验者(请穿黑色T-Shirt)
- 学生组: 从未在任何睫毛比赛项目中得奖者及不超过一年睫毛工作经验者(请穿白色T-Shirt)
- 所有静态作品请于比赛当天早上8点呈交。参赛者可呈交超过1个作品, 但只限1个作品可赢取各参赛项目。
- 报名截止日期为2018年6月15日
- 每个比赛项目必须有至少8位参赛者。若有不足, 项目将被取消, 有关当局会在2018年6月22日通知。
- 参加3个项目以上, 报名费将折扣10%。
- 报名后, 因个人因素无法参赛, 恕不退费。
- 如有虚报者, 比赛资格将被自动取消(组合)。
- 国际参赛者只能以美金来支付报名费。

欲知更多详情, 请浏览面子书 -
Trinity Beauty Asia and www.cosmobeauteasia.com

For more information, kindly log in to Facebook -
Trinity Beauty Asia and www.cosmobeauteasia.com

+6012 359 9138 (Jasmine) info.cosmonailcup@gmail.com

银行账户 Bank Account : Trinity Nail Team Training Centre
 Maybank银行户口号码 Maybank Bank Account Number : 5128 5706 1029